

Mødedato	Mødested	Mødetidspunkt kl.
04-05-2025	BRC rytterstue	Kl. 19
Deltagere		
Anja, Hanne, Louise, Lærke, Emma, Dorthe, Sophie		
Referent:	Fraværende/afbud	
Emma	-	

	Punkt	Referat / Opfølgning
1	Gennemgang af referat fra sidste Bestyrelsesmøde	- Første møde med ny bestyrelse. - Opfølgning fra sidste møde med gammel bestyrelse. Kun mudder sikring til opfølgning. Se punkt 10.
2	Gennemgang af referat fra generalforsamling	- Gennemgået og punkter til opfølgning fordelt ud. Referatet er underskrevet og sendes til banken. - Punkter tilføjet i referat.
3	Fordeling af opgaver/Roller	- Lærke - Conventus og klubmodul (Anja har også fuld adgang) - Dorthe - Netbank (afventer stadig) og E-boks. Undersøger muligheden for adgang til Nets. - Emma - kontakt til aktivitetsudvalget. Referant. - Louise - tovholder på mail. Sender OBS på om der er kommet mail. Den som tager teten på mailen sørger for at arkivere korrekt. - Anja - dist.rep.
4	Opfølgning på bankkonto	- Alle dokumenter udfyldt og sendt til banken. - Afventer svar. Måske der skal være billede ID
5	Info fra Anja	- Marta - Foderkonsulent som var ude forrige uge. Kommer igen 3. juni kl. 17. 4 har meldt sig til at få lavet en foderplan. Betales af deltager selv. Skal der eventuelt være anden struktur på tilmelding fremadrettet. Spil: Master of nutrition. Indeholder en masse faglig viden som giver god læring. Skal bestyrelsen og/eller akt.udvalg sættes ind i dette? Så kan der jævnligt være brætspils aften og evt. spisning. Emma sender den videre til akt.udvalg. Der er intro spillet d. 3. juni kl. 19 - Hjul - Ved vask i 20 stalden opdages det, at walkeren er i stykker. - Hjulet er gået i stykker da der har været en hest som har stoppet det op. Hjulet er så beskadiget at den ikke kan bruges. - Skal den i brug igen skal der nyt hjul til. - Emnet tages videre på næste bestyrelsesmøde. - Repræsentantskabs mødet - Formand væltet og ny midlertid formand officielt valgt ind. - Stort emne har været den store debat i forhold til dyrevelfærd og hesten i sport.

		○ Budgetter da der har været underskud. Der kommer ekstra gebyrer på stævnestart og medlemmer. ○ Dialog møde onsdag d. 7 maj. kl. 17.30-21.00 (for klubbestyrelser mm.) på Dressurakademiet. Angående hestevelfærd. Nuværende status om anvendelse af heste til sport. Dyreetisk råd, hestevelfærd, dilemma om faglighed, kommunikation
6	Projekt ridebane	• Fond ansøgning til ny ridehusbund, reklameskilte udkast og muligheder for klubbetøj undersøges af Lærke og Emma i samarbejde. • Brian Korsgaard sender kontaktinformationer på muligheder til Lærke. • Kommunen kan også give tilskud. • Ridebaner.dk har tidligere givet tilbud på 70.000 kr. Dette var en quick fix.
7	Evt.	• Klubben har 10 års jubilæum næste år 1. juli. Skal der ske noget? Gives eventuelt videre til aktivitetsudvalget.
8	Fejl i regning fra DRF	• Der er fejl i afregningen fra DRF på antal medlemmer. Hanne har haft fat i DRF som siger tallene er korrekte fra DIF og dem som er indberettet. Lærke graver dybere i det. Tager kontakt til DIF.
9	Muddersikring	• Emma L har sendt mail til kommunen for at høre hvad der er af krav/muligheder • Kommunen har svaret retur med guide og vejledning • Hanne har tidligere fået estimat på muddersikring. • Sophie undersøger det videre.
10	Kommunens arealer "bagved"	• Det er kommunens ansvar at området bliver vedligeholdt. • Lige nu er det misvedligeholdet og til fare for dyr og mennesker. • Der tages billeder og sendes til kommunen.
11	Mappe fra DRF og bestyrelse	• Alle bestyrelsesmedlemmer gennemlæser mapperne med info.
12	Mobilepay generelt	• Muligheder og fremtidig brug diskuteres næste gang. • Mobilepay nummer 43566 • Sophie efterspørger opdaterede vilkår